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خاموشی دو ستاره در فولاد
شــاهین توکلی و جفرســون باهیا روزهای خوبــی را در فولاد 
خوزســتان سپری نمی کنند. شــاهین توکلی و جفرسون باهیا دو 
مدافــع میانی مس رفســنجان در لیگ بیســت ودوم بودند که با 
عملکرد خوب، توجه ســایر تیم های لیگ برتری را به خود جلب 
کردند. فولاد موفق شــد این دو مدافع میانی را در نقل وانتقالات 
لیگ بیست وســوم جذب کند اما درخشش باهیا و توکلی در اهواز 
ادامه دار نبود. فصل گذشــته پرسپولیس با ۱۳ گل خورده، عنوان 

بهترین خط دفاعی لیگ برتر را کســب کرد. پس از سرخ پوشان 
پایتخت، تیم های مس رفســنجان و آلومینیــوم اراک با ۱۵ گل 
خورده به طور مشــترک در رده دوم ایســتادند. زوج توکلی-باهیا 
در ترکیــب تیم تحت هدایت محمد ربیعی جواب داده و گل زدن 
به مس رفســنجان، کار هر تیمی نبود. شــاهین توکلی تا پایان 
هفته بیســت ویکم لیگ برتر، ۱۸ بار بــرای فولاد به میدان رفته 
و حالا کافی اســت تعداد گل های خورده فولاد در این فصل را با 

فصل گذشته مس رفسنجان مقایسه کنید؛ فولاد در این فصل ۲۹ 
گل دریافت کرده که آمار دفاعی بســیار ضعیفی به شمار می رود. 
جفرســون باهیا هم ۱۹ بازی در ترکیب فولاد به میدان رفته اما 
زوج باهیا-توکلــی در فولاد جواب نداده اســت. هر دو بازیکن از 
دوران اوج خــود فاصله زیادی گرفته انــد؛ هرچند دیگر بازیکنان 
فولاد هم روزهای خوبی را ســپری نمی کننــد و قهرمان ۲ دوره 

لیگ برتر، حالا برای فرار از سقوط و بقا می جنگد.

ورزشی

خبر کوتاه 

کاپیتــان تیم ملی بوکس گفت: گفتند که من را هم مانند رمضانپور و 
مقصودی نمی خواهند.

سیدشــاهین موســوی در خصوص دلیل غیبتش در یــک ماه و نیم 
گذشــته در اردوی تیم ملی بوکس اظهار داشت: واقعیت این است که 
خودم نیز دلیل این موضوع را نمی دانم. یک صحبتی به عنوان کاپیتان 
تیم ملی در خصوص پرداخت حقــوق و حقوق و امکاناتی مانند لباس 
انجام دادم که نمی دانم جرقه این موضوع از آنجا خورده شــد یا دلیل 
دیگری داشــت. بعد از قهرمانی کشور که نقره کشور را گرفتم، متوجه 

شدم که در لیست نفرات دعوت شده به اردو نیستم.
وی تصریــح کرد: در آن مقطــع هنوز فونتانا به ایــران نیامده بود و 
فونتس مربی تیم ملی بود. عنوان شــد کــه فونتس من را به تیم ملی 
دعوت نکرده است. این در حالی است که طبق قانون دارنده مدال نقره 
قهرمان کشور باید به تمرینات تیم ملی دعوت شود. پس از مدتی بنا به 
دلایلی دعوتم کردند. قبل از حضور فونتانا یک ماه در اردو بودیم و قرار 
شد نفرات قهرمان کشور به تورنمنت بلغارستان اعزام شوند و یک تیم 
نیز به اردوی مشــترک قزاقستان برود. حتی یک مسابقه درون اردویی 
با رادمرد برگزار  کردم و طبق گفته فونتس به پیروزی رســیدم و برای 
اردوی مشترک قزاقستان انتخاب شدم که این اردو در نهایت لغو شد.
مشکلی با بازی نکردن شه بخش در قهرمانی کشور ندارم

کاپیتــان تیم ملی بوکس در خصوص نحوه انتخــاب تیم اعزامی به 
مسابقات کسب ســهمیه در ایتالیا و اینکه تمامی نفرات اول قهرمانی 
کشــور به این مسابقات اعزام شــدند، گفت: به جز وزن ۵7 کیلوگرم 
که هیچ انتخابی نیز برای نفر اعزامی برگزار نشــد، ســایر نفرات برتر 
قهرمانی کشــور به مسابقات ایتالیا اعزام شــدند. دانیال شه بخش در 
قهرمانی کشور اصلًا بازی نکرد و من نیز مشکلی با این موضوع ندارم.

وی افزود: در گذشــته بعد از مســابقات قهرمانی کشور برای انتخاب 
تیــم به یک رویداد مســابقات درون اردویی برگزار می شــد، اما برای 

مســابقات ایتالیا هیچ انتخابی نگذاشتند. دوســتان گفتند جایزه نفرات 
قهرمان کشــور حضور در مسابقات کسب سهمیه در ایتالیا است و من 
نیــز اصلًا به این موضوعی اعتراض ندارم. اینکه در یک وزن کســی 

دیگری را اعزام کردند نیز به من ارتباطی ندارد.
به نمایندگی از بچه ها در خصوص حقوق صحبت کردم

دارنده سه مدال برنز آسیا خاطرنشان کرد: روزی که قرار بود تیم اصلی 
به بلغارستان اعزام شــود، به نمایندگی از بچه ها در خصوص یکسری 
مســائل صحبت کردم و حتی گفتم تیم اعزامی به ایتالیا مشخص شده 
است. دوستان گفتند که هنوز تیم اعزامی به ایتالیا مشخص نیست و ما 

در هر وزن اسم دو نفر را رد کردیم که در جواب گفتم در بعضی اوزان 
از نفرات دوم نیز تمکن مالی خواســتید، اما در وزن ۸0 کیلوگرم یا من 
نفر دوم بودم یا سالار رادمرد که از هیچ کدام ما تمکن مالی نخواستند.
موسوی در خصوص صحبت های خود در تمرین تیم ملی گفت: به 
عنوان بزرگتر و کاپیتان تیم ملی عنوان کردم که بچه ها درخواست 
دریافــت حقوق و لباس دارند تا انگیزه بگیرند. همچنین با توجه به 
اینکه آخر هفته بود و تیم اصلی نیز در حال اعزام بود، به نمایندگی 
از بچه ها در خواست کردم که در صورت امکان چند روزی تمرینات 
تعطیل شود تا بچه ها نزد خانواده های خود بروند که با این موضوع 

مخالفت شــد و گفتند اردو تا ســهمیه المپیک تایلند ادامه خواهد 
داشت.

دلاوری با ناراحتی گروه تیم ملی را ترک کرد
وی تصریح کرد: در نهایت بچه های تهران مثل همیشه بعد از تمرین 
به خانه رفتند و ســایر بچه ها نیز در خوابگاه ماندند و قرار شد بچه های 
تهــران جمعه عصر به تمرینات بازگردند. بعد از رفتن ما در گروه اعلام 
شد که اردو 7۲ ساعت تعطیل خواهد شد و برای اردوی جدید نیز اسم 

ملی پوشان و حتی مربیان اعلام خواهد شد. 
ملی پوش بوکس کشورمان در المپیک ۲0۲0 توکیو در خصوص اینکه 
همین موضوع باعث ناراحتی جاســم دلاوری مربی وقت تیم ملی شد، 
گفت: بله جاسم دلاوری از این موضوع ناراحت شد و گروه را ترک کرد. 
او اعتقاد داشــت که غیر از او مربی  دیگری در تهران نیســت و محمد 
عاشری و فروتن گل آرا که همراه تیم به بلغارستان رفتند. در نهایت بعد 
از 7۲ ساعت لیست اعلام شد و تنها بوکسوری که خط خورد من بودم. 

صد در صد ذهن فونتانا را خراب کردند
موسوی در خصوص پیگیری عدم دعوت خود گفت: بعد از این اتفاق 
به رحمتی و حســینی زنگ زدم و حتی یکی، دو بار به فدراسیون رفتم 
که حسینی نبود و با رحمتی صحبت کردم و قرار شد با فونتانا صحبت 
کند. حتــی با همایون امیری مربی تیم ملــی صحبت کردم که گفت 
شاهین چه کاری کردی که تا اســم تو می آید، مخالفت می کند. فقط 
یــک هفته با فونتانا صحبت کردم و صد در صد ذهن او را در خصوص 

من خراب کردند.
وی ادامــه داد: حتی روز آخر تمرین گفت که یک تیم به مغولســتان 
اعزام خواهد شــد که به او گفتم مدال طلای این تورنمنت را با چهار 
پیروزی مقابل بوکسورهای مغولستان، کره جنوبی، هند و تایلند دارم که 
بوکسور تایلند شاگرد شما بود. فونتانا نیز گفت تو با این تجربه بوکسور 
خیلی خوبی هستی. بعد از این صحبت انگار یک مرتبه از من تنفر پیدا 

کرد. در نهایت بالاخره با حسینی صحبت کردم و گفت بعد از بازگشت 
تیم از ایتالیا به اردو بروم، اما باز هم هیچ کسی با من تماس نگرفت.

گفتند تو را هم مانند مقصودی و رمضانپور نمی خواهیم
ملی پوش ســابق بوکس کشورمان افزود: سر زده به فدراسیون رفتم 
که حســینی با مربیان کوبایی جلسه داشت. بعد از جلسه به اتاق رفتم 
که فونتانا تا من را دید، گفت موســوی نیســتی؟! گفتم شما یک ماه 
است که بدون دلیل من را خط زدید؟ گفت به خاطر بازی که با میثم 
قشلاقی انجام دادی و شکســت خوردی تو را دعوت نکردم. این در 
حالی بود که در اردو اصلًا با قشــلاقی بازی نکردم و فقط چند جلسه 
مرور فن کردیم. به حســینی هم گفتم شما گفتید بعد از بازگشت تیم 
از ایتالیا به اردو دعوت خواهم شــد که گفت فونتانا اجازه نداد. فونتانا 
نیز سریعاً گفت که اتفاقاً می خواستیم تو را دعوت کنیم تا یک مسابقه 
انتخابی با میثم داشته باشی.گفتم بچه نیستم که با من اینگونه رفتار 

می کنید.
موسوی در ادامه بیان کرد: به فونتانا گفتم شما خودت گفتی هر کسی 
در ایتالیا نتیجه نگیرد دیگر شانسی ندارد و حالا دوباره حرف از انتخابی 
حــرف می زنید. در نهایت با توجه به اینکــه از ناحیه مچ پا یک مقدار 
آســیب داشتم، حسینی گفت که  بعد از بهبودی به اردو بروم. روز 6 یا 
7 فروردین مجدداً تمرینات تیم ملی شروع شد، اما باز هم کسی به من 
زنگ نزد. با دوستان دوباره تماس گرفتم که گفتند همانطور که ایمان 
رمضانپور و مســلم مقصودی را نمی خواهیم، به تو هم برای مسابقات 

تایلند نیاز نداریم.
وی تاکیــد کرد: واقعاً از این همه تناقص تعجب کرده بودم که دوباره 
بعد از دو روز تماس گرفتند و گفتند که حســینی خواســته که به اردو 
برگــردم. در نهایت نیز تصمیم گرفتم  کــه با توجه به ۱0 بار صحبت 
کردن با مســئولان و مربیان مختلف به اردو نروم. در شان و شخصیت 

من نبود که با این اتفاقات بخواهم به تمرین بازگردم.

امضایی که دبیر از همه اردونشینان 
کشتی  می گیرد!

علیرضــا دبیــر رئیس فدراســیون کشــتی در بــدو ورود 
کشــتی گیران به اردوهای تیم ملی در تمام رده های سنی از 

آنها بابت دو موضوع، امضا می گیرد.
در روزهای گذشته فدراسیون کشتی اعلام کرد که اتحادیه 
جهانی بابت دو نمونه مثبت کشتی گیران ایرانی در مسابقات 
رسمی، این فدراسیون را با جریمه سنگین مواجه کرده است.

فدراسیون کشتی در این باره نوشت: »اتحادیه جهانی کشتی 
بابت دوپینگ دو کشــتی گیر رده ی سنی نوجوانان و جوانان 
ایران که در سال های گذشته انجام شده و و چندی پیش به 
تأیید نهایی رســیده است، از حساب فدراسیون این جریمه را 
که حدود دو و نیم میلیارد تومان می شــود کم کرده است. با 
توجه به اینکه فدراســیون کشتی به شدت با تخلف دوپینگ 
برخورد کرده و طی ۳ سال گذشته نیز از تمامی کشتی گیران 
بدو ورود به اردوها تعهد گرفته که در صورت انجام دوپینگ، 
ایــن تخلف اول متوجه خود کشــتی گیر و بعد متوجه هیئت 
کشــتی مربوطه اســت، اگر این جریمه که پــول بیت المال 
محسوب می شــود، از سوی کشتی گیر پرداخت نشود، ضمن 
پیگری از طریق قانون جهت جبران خســارت وارد شــده، 
کشتی گیر متخلف به صورت مادام العمر محروم خواهد شد.«
علیرضا دبیــر رئیس فدراســیون از کشــتی گیران همه 
رده های ســنی در بدو ورود درباره موضوع دوپینگ امضا 
می گیرد. بدین ترتیب که اگر در بعُد بین المللی خســارتی 
به کشــتی ایران بابت اســتفاده از مواد ممنوعه وارد شده 
و جریمــه ای به فدراســیون تعلق گیرد، جبران خســارت 
برعهده کشــتی گیر متخلف اســت. از این رو فدراســیون 
تهدیــد کرده که درصورت عدم جبــران جریمه دو و نیم 
میلیاردی از ســوی دو کشــتی گیر متخلف دو رده ســنی 
نوجوانان و جوانان، علاوه بر اعلام اســامی کشتی گیران، 

آنها را مادام العمر محروم خواهد کرد.
امضای بعدی مربوط به تجهیزات خانه کشــتی اســت که 
به بیت المال اختصــاص دارد. در صورت تخریب هر کدام از 
وسایل کمپ تیم های ملی، جبران خسارت برعهده کشتی گیر 

است.

کاپیتان تیم ملی بوکس: گفتند تو را نمی خواهیم

مربی تیم فوتبال تراکتور تأکید کرد، اســتقلال در حال حاضر نسبت به دیگر مدعیان 
شانس بیشتری برای قهرمانی دارد.

محمد نصرتی درباره تســاوی خانگی تیمش برابر سپاهان گفت: قبل از هر چیزی باید 
در مورد جو ورزشگاه صحبت کنم که فوق العاده بود و هواداران تراکتور یک روز تاریخی 
را رقم زدند. من تا به حال چنین جوی را تجربه نکرده بودم و کاش زمین مســابقه را با 

گرفتن سه امتیاز ترک می کردیم.
وی در ادامه افزود: در نیمه اول ما دو موقعیت داشتیم و سپاهان هم یک موقعیت خوب 
به دست آورد، ولی در نیمه دوم تراکتور صاحب توپ و میدان بود. متأسفانه از موقعیت ها 
خوب اســتفاده نکردیم و به گل نرســیدیم. تیم ما مســتحق برد بود، ولی متأسفانه به 
حق مان نرســیدیم، این در حالی است که بازیکنان سپاهان هم قصد داشتند در لحظاتی 
از مســابقه به نوعی در بازی وقفه ایجاد کنند. داوری هم خوب بود، ولی باید وقت های 
تلف شــده بیشتری گرفته می شــد. نصرتی راجع به نتایج ضعیف تراکتور برابر تیم های 
بــالای جدول تأکید کرد: خیلی ها زیاد به این موضوع می پردازند، ولی در همین بازی با 
ســپاهان اگر بدشانســی و کم دقتی ما نبود، قطعاً سه امتیاز مهم بازی را می گرفتیم. در 
ضمــن این را هم باید در نظر گرفت که تراکتور در این فصل در زمینه بازیکن بیش از 
۱6 جابه جایی داشــته و این اتفاق در سال های اخیر بی سابقه بوده است. وقتی تیمی با 
این همه تغییر مواجه می شــود طبیعتاً ممکن است با چالش هایی مواجه شود، در ضمن 
قرعه ما در ابتدای فصل نامناسب بود. اگر در هفته دهم با سپاهان یا پرسپولیس روبه رو 

می شدیم بدون شک شرایط برای تراکتور فرق می کرد.

نایب رئیس فدراسیون والیبال گفت، سرمربی تیم ملی والیبال ایران چهارم اردیبهشت 
وارد تهران و به اردوی تیم ملی ملحق می شود.

به نقل از ســایت فدراسیون والیبال، مرحله اول اردوی آماده سازی و تمرینات تیم ملی 
والیبال از امروز )شــنبه ۱۸ فروردین( با حضور ۱7 بازیکــن به جز لژیونرها و بازیکنان 
دو تیم فینالیســت لیگ برتر با هماهنگی و برنامه ریزی مائوریســیو موتا پائز سرمربی 
برزیلی – فرانسوی تیم ملی و با هدایت پیمان اکبری و سایر کادر ایرانی آغاز می شود.
وحید مرادی نایب رئیس فدراســیون والیبال اظهار داشت: با هماهنگی انجام شده بین 
کادر فنی خارجی و داخلی، تمامی تمرینات به صورت ویدئویی و آنلاین پیگیری خواهد 
شــد که پائز و لئوناردو نیز با استفاده از تکنولوژی های مرســوم و مربوطه بر تمرینات 

نظارت داشته باشند.
نایب رئیس فدراســیون والیبال با بیان اینکه ارتباطات لازم برای بررسی و نظارت پائز 
و لئوناردو بر تمرینات مهیا شــده است، گفت: از بهترین های ایران برای حضور در کادر 
فنی دعوت کرده ایم. پیمان اکبری از بهترین ها و باتجربه ترین مربیان والیبال ایران است 
و مطمئن هستیم با آمدن پائز و دو  مربی برزیلی، بار دیگر یکی از کامل ترین و بهترین 

کادر فنی والیبال ایران را در مسابقات لیگ ملت های والیبال خواهیم داشت.
مرادی درباره زمان ورود ســرمربی تیم ملی والیبال به تهران گفت: پائز ۲۳ آوریل )4 
اردیبهشــت( وارد تهران خواهد شــد و به اردوی تیم ملی والیبال ملحق می شود. تمام 
تلاش فدراســیون والیبال این است که با توجه به زمان کمی که در اختیار داریم تا حد 

امکان بهترین شرایط را برای تیم ملی فراهم کنیم. 

رئیس هیئت کشتی استان فارس می گوید مختاری و گرایی بهترین های 77 کیلوگرم ایران 
هستند و عدم حضور آنها در مسابقات پیش رو باعث ناراحتی است. ساسان خوبیاری با اشاره 
به وضعیت نامشخص محمدرضا مختاری و محمدعلی گرایی در چرخه 77 کیلوگرم تیم ملی 
کشتی فرنگی برای المپیک اظهار داشت: ناراحت وزن 77 کیلوگرم  هستیم، به لحاظ فنی ما 
بهترین کشتی گیران این وزن را در اختیار داریم هم محمدرضا مختاری و هم محمدعلی گرایی 
خوب های 77 کیلو هستند ولی خروجی کار، تا اینجا که عدم حضور این دو نفر در دو مسابقه 
گزینشی و آسیایی پیش روست. همه چیز را هم فعلًا به نتیجه مسابقات بیشکک منوط کرده اند. 
وی درباره محمدرضا مختاری که همچنان از سوی فدراسیون کشتی تعلیق است، تصریح کرد: 
با مسئولان فدراسیون صحبت کردیم و فیلم مسابقات را به علیرضا دبیر نشان دادیم. محمدرضا 
همراه با مربی اش به فدراسیون رفته و با دبیر صحبت کرده است. به هیچ عنوان کار محمدرضا 
مختاری را تأیید نمی کنم ولی باید جو مسابقات و سنگینی آن فضا را همراه با فشار و استرسی 
که انتخابی تیم ملی داشــت را هم در نظر گرفت. رئیس هیئت کشــتی استان فارس افزود: 
کشتی گیر فشار زیادی روی خودش احساس می کرد، به هرحال این یک مرحله مهم در انتخاب 
نماینده ایران بود. روی کاغذ ما دنبال المپیک بودیم و در این مسابقه دنبال مدال نبودیم. جام 
وهبی امره از این لحاظ اهمیت داشت که ملی پوشان ایران در مسابقات قهرمانی آسیا و گزینشی 
آسیایی را مشخص می کرد. بنابراین حتی باخت محمدرضا مختاری هم به نوعی به سودش بود، 
چون او امین کاویانی نژاد را برده بود و کاویانی نژاد هم امیر عبدی را شکست داده بود، شکست 
مختاری هر دو کشتی گیر را از چرخه حذف می کرد، در حالی که خودش همچنان شانس کسب 

مدال برنز را داشت و انتخابی گزینشی و آسیایی، بین او و علی اسکو برگزار می شد.

نصرتی: استقلال به خاطر سبک 
بازی اش شانس اول قهرمانی است

پائز 4 اردیبهشت 
به تهران می آید

خوبیاری: 
باخت مختاری به سودش بود

تراکتور و سپاهان مدتی است با یکدیگر وارد جنگ 
رسانه ای شده اند و ظاهرا این دور باطل تمامی ندارد.

فوتبال ایران بیشــتر از متن، حاشیه دارد و مدیران 
برخی از باشــگاه ها به جای آرام کردن اوضاع، بنزین 
روی آتش می ریزنــد. تراکتور و ســپاهان در لیگ 
بیست و ســوم به لطف بخش رســانه ای هر دو تیم، 
دچار اختلافات شــدیدی شدند. البته مدتی خبری از 
اســتوری و کنایه در مجازی نبــود تا اینکه نوبت به 

بازی برگشت رسید.
تغییــر قوانیــن نقل وانتقالات باعث شــروع موج 
جدیدی از حواشــی در فوتبال ایران شــد. بیشــتر 
باشگاه های لیگ برتری به این قوانین معترض شدند 
و البته برخی باشــگاه ها بدون صدور بیانیه، فعالیت 
خود را ادامه دادند. هوشــنگ نصیــرزاده مدیرعامل 
باشــگاه تراکتور، یکی از تصمیم گیران درباره قوانین 
نقل وانتقالاتی بود. پس از آنکه به طور رسمی اعلام 
تغییر کرده، محمدصادق میرصالحیان  شــد قوانین 
مدیر روابط عمومی باشــگاه سپاهان با انتشار متنی 
در فضای مجازی نوشــت: »خودشان بی حد و مرز 
خرج می کنند. خودشــان برای این ولخرجی قانون 
می گذارند. خودشــان قانون خودشان را دور می زنند. 

خودشان قانون را به نفع خودشان تغییر می دهند«.
طبق روال همیشه، در فوتبال ایران خبری از سکوت 
نبوده و حمله با حمله پاسخ داده می شود. برای کنایه 

به ســپاهان و میرصالحیان هم کریم جمالی، مدیر 
رســانه ای و روابط عمومی باشگاه تراکتور، با انتشار 
متنی وارد عمل شــد. جمالی در پاســخ سنگ تمام 

گذاشت و از شایعه گزهای طلاکوب یاد کرد!
فیلــم »دیکتاتــور« فــردی را توصیف می کنــد که نه 
مشــورت پذیر اســت و نه از مواضع خود کوتاه می آید. در 
این بین هم برای رســیدن به اهداف خود هر کاری انجام 
می دهد. صــادق میرصالحیان در جــواب کریم جمالی، 
سکانسی از فیلم معروف »دیکتاتور« را در فضای مجازی 
منتشــر کرد که در آن شخصیت اصلی با اسلحه به رقبای 

خود شلیک می کند تا آسوده خاطر به خط پایان برسد!
نوبت به بازی برگشت رســید؛ دیداری که از هفته 
شانزدهم لیگ برتر باقی مانده بود و به علت حضور 

سپاهان در لیگ قهرمانان آسیا به ۱۵ فروردین ۱40۳ 
موکول شــد. مدیر سپاهان پیش از آغاز بازی، دکمه 
شــروع حواشی را فشــار داد و در مصاحبه ای اذعان 
کرد: »اگر مســائل داوری و ســکوها کنترل نشود، 
سپاهان ممکن اســت به زمین نیاید«. این صحبت 
هم واکنش کرمانشــاهی را در پی داشت تا بار دیگر 
پیش از آغاز دیدار حساس، جنگ خارج از زمین آغاز 
شــود. شــاید فکر کنید جنگ لفظی تمام شد اما نه. 

این دور باطل با پاسخ میرصالحیان ادامه پیدا کرد.
پس از پایان بازی، رضا کرمانشــاهی باز هم دست 
به کار شــد و با انتشار متنی به سپاهانی ها کنایه زد؛ 
»تیمی که تمام مهاجمان لیگ را گرفت و ۹0 دقیقه 
اتوبوسی دفاع کرد«. یکی از حساس ترین بازی های 
فوتبال ایران میان اســتقبال شگفت انگیز تبریزی ها 
با نتیجه 0-0 به پایان رســید؛ دیداری که برای هر 
دو تیم اهمیت زیادی داشــت، چون هم ســپاهان و 
هم تراکتور نه تنها شــانس کسب سهمیه دارند، بلکه 
می توانند حتی صدر جدول را تصاحب کنند. این بازی 
را مقایسه کنید با دیدار چلسی مقابل منچستریونایتد؛ 
دو تیم بحران زده که بازی آن ها هم 7 گل داشــت، 
هــم دو کامبک و هم ثبت رکورد ۸۸ شــوت. تصور 
کنید تماشــاگران حاضر در استمفورد بریج چه لذتی 
بردند و هوادارانی که به ورزشگاه یادگارم امام رفتند، 

چه حرصی خوردند!

مهاجم ســابق پرســپولیس و این روزهــای تراکتور، 
شرایط ویژه ای را در تبریز دنبال می کند.

 تراکتــور تبریز پیش از آنکه لیگ بیست وســوم آغاز 
شــود، تغییر و تحولات گســترده ای در فهرست خود 
داشت و یکی از خریدهای سرخ پوشان تبریزی، مهدی 
عبدی بــود؛ مهاجم باتجربه ای که به صورت قرضی از 
پرسپولیس جدا و به جمع شاگردان پاکو خمس پیوست 
تا در لیگ بیست وســوم کارش را در تراکتور پیش ببرد. 
جالب آنکــه در ابتدای فصل، سرخ پوشــان پایتخت با 
کمبود مهاجــم در خط حمله خود مواجــه بودند اما با 

این حال، انتقال عبدی به تراکتور نهایی شد.
عبدی کــه در ۲ بازی ابتدایی فصل جایی در تفکرات 
یحیی گل محمدی نداشــت و در ترکیب پرســپولیس 
شانس بازی به دست نمی آورد، بعد از انتقال به تراکتور، 
در اولین بازی اش با پیراهن این تیم به صورت بازیکن 
تعویضی در جمع سرخ پوشــان تبریزی کارش را پیش 
برد و توانســت گل پیروزی بخش تراکتور را برابر مس 
رفســنجان به ثمر برساند تا شــروعی رویایی در جمع 
سرخ پوشــان تبریزی داشته باشد و هواداران تراکتور به 

جذب یک مهاجم شش دانگ و گلزن امیدوار شدند.
مهدی عبدی بعد از باز کردن دروازه مس رفســنجان، 
وارد ترکیب اصلی تراکتور شــد و بــه روند گلزنی های 
خــود ادامــه داد و توانســت در ۲ بازی پیاپــی برابر 
آلومینیوم اراک و شمس آذر قزوین گل بزند تا هواداران 

پرســپولیس دلتنگ این مهاجم باتجربه شوند. شرایط 
بــرای عبــدی در تبریز خوب پیش نرفــت و او خیلی 
زود روزهای پرنوســانش در تراکتور را آغاز کرد و بعد 
از گلزنی برابر شــمس آذر، این مهاجــم باتجربه ۲ ماه 
و ۵ بازی چشــم انتظار بود تا بتواند به شمار گل هایش 

اضافه کند.
مهاجم ۲۵ ساله تراکتوری ها در نبرد با پیکان تهران در 
نقش یار تعویضی وارد ترکیب تراکتور شد اما سرنوشت 
بازی را به سود سرخ پوشان تبریزی تغییر داد و توانست 
هر ۲ گل تیمش را به ثمر برســاند تا با درخشش مهدی 
عبدی، تراکتوری ها بردی ۲گله را در خانه جشن بگیرند. 
۲ گل به ثبت رسیده برابر پیکان، آخرین گل های مهدی 
عبــدی در لبــاس تراکتور بود و او دیگر نتوانســت در 

قامت گلزن در ترکیب سرخ پوشــان تبریزی بدرخشد و 
رفته رفته از دایره تفکرات پاکو خمس دور شد.

عبدی بعــد از آنکه ۲ دقیقه به عنــوان یار تعویضی 
برابر اســتقلال خوزستان شانس بازی به دست آورد، در 
4 بازی اخیر سرخ پوشان تبریزی برابر مس رفسنجان، 
هوادار تهران، شــمس آذر قزوین و ســپاهان اصفهان 
غایب بــوده و حتی یــک دقیقه هم پاکــو خمس به 
مهاجــم باتجربه تیمش فرصت بازی نداده اســت تا او 
کاملًا از روزهای آرمانی اش دور شــود. مهاجم قرضی 
تراکتوری هــا، در دوران حضورش در پرســپولیس هم 
نوسان زیادی داشــت و به نظر می رسد که این نوسان 
هم باعث شــد تا او از ترکیب پرســپولیس و تفکرات 

یحیی گل محمدی خارج شود.
مهدی عبــدی که تنهــا بازیکن تاریخ پرســپولیس 
است که در توانســته در لیگ قهرمانان آسیا گل بزند، 
فصل گذشــته تنها یک بار در قامــت گلزن در ترکیب 
سرخ پوشان پایتخت درخشید و عملکرد ناامیدکننده ای 
داشت. او که بهترین فصلش در پرسپولیس را با ثبت ۱۱ 
گل به پایان رسانده، حالا با ثبت عملکردی پرنوسان به 
نیمکت تراکتور چسبیده و با توجه به عملکرد درخشان 
رحمان جعفری و البته اضافه شدن امیرارسلان مطهری، 
به نظر می رســد که عبدی برای بازگشــت به ترکیب 
تراکتور کار ســختی دارد و روزهــای عجیبی در انتظار 

این مهاجم باتجربه و ۲۵ ساله است.

سرگذشت عجیب عبدی در فوتبال ایرانجنگ رسانه ای تمام نشدنی
از گلزنی در فینال آسیا تا نیمکت نشینی در تبریز!فوتبال شوت و گل می خواهد، نه بیانیه!


